蓮,花,園

香渍益清的蓮田風光

Scenery of lotus fields with fragrance and beauty

「蓮花園休閒農業區」位於觀音新坡地區,從事休閒農業的農場有近30處,各有特色風格,多年來辦 理桃園蓮花季,已逐漸打響「北觀音、南白河」全國知名度,美麗的蓮花在本區處處爭豔、朵朵綻開, 現已成為桃園市的著名旅遊景點。

"Lotus Gorden Leisure Agriculture Area" is located in the Guanyin Singpo area. There are nearly 30 forms engaged in leisure agriculture, each with its own unique style. Over the years, it has managed the Tagyuan lotus season and has gradually become a notional "North Guaryin, South Baihe" Well-known, the beautiful lotus flowers bloom everywhere in this area, and it has now become a famous tourist attraction in Taoyuan City.

1 复数郑围锁带4

Survey Tour in Tagyuan Letus Season

夏遊觀音千萬不能錯過的,就是一年一度的『蓮花季』,除了賞蓮之外, 還可以剝蓮子、乘坐大王蓮體驗,以及享用美味的蓮花餐!周邊還有百年 歷史的甘泉寺、白沙岬燈塔及觀音濱海遊憩區,還有位於觀音至新屋海岸 的觀新藻礁生態區探索生態~非常適合帶家人感受大自然的美醒!

What you must not miss when visiting Guanyin in the summer is the [Lotus Season] . In addition to appreciating lotuses, you can also experience peeling lotus seeds, riding a king lotus, and enjoying a delicious lotus meal! Nearby attractions include the century-old Gan Chiuan Temple, Baisha jia Lighthouse, Guanyin Coastal Leisure Area, and the Guanxin Algae Reef Ecological Area located on the coast from Guanyin to Xinwu to explore the ecology \sim it is very suitable for families to experience the beauty of the performance!



Spring Ording Visiting Pelpourds 春天是賞花的季節,蓮花園休閒農 業區百花齊放的景緻,往往是情侶 浪漫一日遊或是網紅打卡的熱門景 點,不論是向日葵、薰衣草、金魚 草或是馬鞭草、麥桿菊,置身於滿花 遍野的空間,把自己變成花仙子,感受一 下春天的浪漫氣息吧!

Spring is the season for flower appreciation. The scenery of the Lotus Garden Leisure Agriculture Area in full bloom is often a popular spot for romantic day trips for couples or for Internet celebrities to check in. Whether it is sunflowers, lovender, snapdragons, verbena, or wheat straw chrysanthemums, you will be surrounded by them. In a space full of flowers, turn yourself into a flower fairy and feel the romantic atmosphere of springl





多磁性面樂馆寫

Whiler trip to Sueet Peteto kiln central

觀音盛產口感香甜、肉質金黃飽滿的地瓜,因此說到農遊體驗,那你絕對不 能錯過『焢窯體驗』! 蓮花園休閒農業區一年一度的荷田焢窯盛事, 每年都 吸引上干人共襄盛舉!焢窯,不僅是體驗早期農村生活的最佳休閒活動,更 可以透過活動連結家人好友互相交流!

Guanyin is rich in sweet potatoes with sweet taste and golden flesh. Therefore, when it comes to agricultural tourism experience, you must not miss the "Kiln Control Experience"! The annual lotus field kiln control event in the Lotus Garden Leisure Agricultural Zone attracts thousands of people to participate in the event every year. Kiln control is not just about experiencing early rural life. The best leisure activity, you can also connect family and friends to communicate with each other through activities

